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Møtereferat: Driftsstyremøte 22.05.23 

Til stede: Peter Gulbrandsen (leder), Stine Løkås (UF), Anne Thelle (LL), Ola 

Godoey (ekstern), Marius Mehren (ekstern), Håkon T. Flåten (elevrepr.), 

Camilla R. Ekerholt (elevrepr.), Tone Fairway (fung. rektor) og Nils-

Helge Rud (fung. ass. rektor) 

Fraværende: Malin O. Raanes (elevrepr.) 

Møtegruppe: DRIFTSSTYRET 

Referent: Nils-Helge Rud  

Møtetid: 22.05.2023 16:00 

Sak 15/23 Godkjenning av møtebok fra møte 13.03.23: Godkjent 

Sak 16/23 Godkjenning av agenda 22.05.23: Godkjent uten endringer 

Sak 16/23    Regnskap april måned/status økonomi:  

• Regnskapsmessig avvik ligger på drøyt 743.000 ved månedsskiftet, en del 

skyldes budsjettjustering etter elevtelling som innebar nedjustering av budsjettet 

på 472.000. Skolen har budsjettert for lite lønn opprinnelig, men flytter midler 

fra andre driftsposter. Prognoseavvik ved budsjettårets slutt ligger i dag på et 

antatt merforbruk på drøyt 186.000.  

Sak 17/23   Tilsettinger for neste skoleår:  

• Det er tilsatt lærere i tre faste stilling, og i tillegg lærere i flere årsvikariater i 

omtrent seks fulle stillinger innen alle fagområder. Det var mange søkere til både 

faste stillinger og vikariatene.  

• Miljøterapeutstilling er lyst ut, dette er en ny stilling. Intervjuer er gjennomført, 

og tilsetting forventes å være klart ganske snart. Det var 82 søkere til stillingen.  

• Avdelingsleder for elevtjenesten og kroppsøving er lyst ut. Intervjuer 

gjennomføres denne uken/neste uke. Det er noen aktuelle søkere.  



 

 

• Peter orienterte også om driftsstyrets rolle i ansettelsesprosessen av rektor.  

Driftsstyret er glad for at Tone har takket ja til rektorstillingen. Peter forteller at 

prosessen som ble gjennomført i regi av UDA har vært fin og profesjonell. Peter 

ga Tone en gave med seks ulike «spirevaser» for at de ulike gruppene av folk på 

skolen skal få nettopp spire.  

• På grunn av at Tone er tilsatt som rektor, er stillingen som assisterende rektor 

utlyst. Søknadsfrist er 2. juni.  

Sak 18/23   Skolens tilbud skoleåret 2023-24 

• Det blir 10 klasser på vg1 ST (opp fra 9) 

• Det blir ikke noe av vg2 sikkerhet og administrasjon, kun vg2 salg og reiseliv, på 

vg2 SR. Dette er på grunn av veldig lav søkning til tilbudet totalt i Oslo. 

• Ellers blir det ingen endringer i skolens tilbud av programområder neste skoleår.  

Sak 19/23   Elevenes hjørne 

• Det er valgt nye elevrådsledere for neste skoleår.  

• Det er utarbeidet et dokument for bedre erfaringsoverføring til neste års elevråd 

og elevrådsledere.  

• Det virker som om elevene på OHG har det godt og er fornøyde med skolen.  

• Driftsstyret takker for deres flotte innsats skoleåret 2022-2023. 

Sak 20/23   Rektors hjørne – informasjon om situasjonen ved skolen (bl.a. 

russetid, fullføre og bestå, eksamen). Avtakkinger av driftsstyrerepresentanter  

• Avviklingen av eksamen i norsk hovedmål har vært teknisk krevende på OHG, som 

ellers i landet, men den ble gjennomført, og eksamensperioden er i gang. 

• Med tanke på å fullføre og bestå er man litt urolige for sensuren på årets 

eksamen, spesielt i realfag og fremmedspråk.  

• Tone har i dag vært med på utdelingen av årets Holmboe-pris, på Oslo 

katedralskole, som gikk til skolens Morten Munthe. Morten og skolen deler en 

premie på 100.000 kroner. Skolen og rektor er veldig stolt av dette.  

• Russetiden har forløpt rolig på skolen. Oppførselen til russen på skolen har vært 

utmerket.  

• Resultatene av Elevundersøkelsen følges opp med en arbeidsgruppe for «støtte 

fra lærer» og tiltak for å motvirke utenforskap fra skolestart av og gjennom 

skoleåret. Elevtjenesten styrkes med egen leder og miljøterapeut. Det skal lages 

en plan for at klassene skal gjøre sosiale aktiviteter utover skoleåret. 

• Flere medlemmer går ut av driftsstyret etter dette skoleåret. Driftsstyret takker 

alle for innsatsen. Blomster og trykk av skolen ble utdelt til de som går ut av 

styret.  


